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                                                                                                 Krobia, dnia 3 grudnia 2012 r. 

 
                              P R O T O K Ó Ł    Nr   XXVIII/2012 
  
                  z   XXVIII sesji  Rady  Miejskiej  w K r o b i ,  
                  w dniu  29 listopada 2012 r. w świetlicy wiejskiej w Żychlewie     
=========================================================  
                  godzina rozpoczęcia :    16.30 
                    godzina zakończenia :   20.00  
                    Na ogólną liczbę 15 osobowego składu Rady w sesji uczestniczyło 15 radnych.  
                 Ponadto w sesji uczestniczyli :   

              ====================== 
     1.   Czwojda Sebastian          - Burmistrz Krobi.  
     2.   Walczak Damian             - Skarbnik Gminy Krobia. 

                   3.   Zawieja Karol                  - radca prawny. 
                   4.   Sołtysi Gminy Krobia.                  
                   5.   Zaproszeni goście, przedstawiciele organizacji i zakładów pracy.                    
 
                    Porządek obrad sesji :   
              ======================= 
1. Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.  
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XXVII sesji.  
4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji.  
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych                   

w okresie międzysesyjnym. 
7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  
8. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie : 
 a) przyznania stypendiów Rady Miejskiej dla uczniów za wybitne osiągnięcie 

pozaszkolne,   
 b) zmiany Uchwały Nr XVII/122/2008 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 18 lutego                  

2008 r. w sprawie ustalenia wysokości diet radnych oraz zwrotu kosztów podróży 
służbowych,  

 c) wynagrodzenia Burmistrza Krobi,  
 d)  uchwalenia „Programu współpracy Gminy Krobia z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie na rok 2013”,  

 e) Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych                   
na 2013 rok,  

 f)  zmiany  Uchwały  Nr  XIV/96/2007  Rady Miejskiej  w  Krobi  z  dnia  29 listopada 
2007 r. w sprawie ustalenia liczby punktów sprzedaży napojów alkoholowych 
zawierających powyżej 4,5% alkoholu (z wyjątkiem piwa) przeznaczonych do 
spożycia poza miejscem sprzedaży jak i w miejscu sprzedaży oraz określenia zasad 
usytuowania miejsc sprzedaży napojów alkoholowych , 

 g) zmiany Uchwały Nr XXXII/269/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 marca 
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2009 r. w sprawie regulaminu  określającego wysokość oraz szczegółowe warunki 
przyznawania nauczycielom dodatków motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki 
pracy oraz niektóre inne składniki wynagrodzenia a także wysokość 
nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego, oraz szczegółowe zasady jego 
przyznawania i wypłacania,  

 h) zmiany Uchwały Nr IX/53/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 16 maja 2011 r.      
w sprawie ustalenia wysokości opłat za świadczenia udzielane przez publiczne 
przedszkola i punkty przedszkolne prowadzone przez gminę Krobia , 

 i)  obniżenia średniej ceny skupu żyta za 1 dt przyjmowanej jako podstawę obliczenia 
podatku rolnego,  

 j)  zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Krobia na rok 2012.  
 

 9. Informacja o  stanie  realizacji   zadań   oświatowych   za   rok   szkolny   2011/2012 
jednostek  oświatowych  Gminy  Krobia. 

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
11. Wolne głosy i wnioski.  
12. Zakończenie.  

 

 Sesji przewodniczył przewodniczący Rady Miejskiej Ireneusz Jóźwiak. 
 

Ad. 1 Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.   
Przewodniczący Rady powitał radnych, pracowników Urzędu oraz pozostałych 
zaproszonych gości.   
Na podstawie listy obecności stwierdzono, że na sali znajduje się 14 radnych, nieobecny 
radny Krzysztof  Perdon,  wobec czego sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał.   

 

      Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad. 
      Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji.  
 

      Ad. 3 Przyjęcie protokołu z  XXVII sesji.       
      Protokół z XXVII sesji przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych.  
 

      Ad. 4 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji. 
Burmistrz : sprawę oznakowania przejścia dla pieszych przy cmentarzu w Nieparcie   
przekazano do PZD. Wpłynęły odpowiedzi od Komisji Bezpieczeństwa oraz PZD                        
na interpelacje zgłoszone przez radnych G. Skrobałę, R. Szulc i H. Busza.  

       
     Ad. 5 Interpelacje i zapytania radnych.       
      M. Duda : 1. Kwestia związana z pracami, gdzie kiedyś była strzelnica. Swego czasu 

zaangażowano niemałe środki w to, aby przygotować ten teren pod budowę strzelnicy. 
Swoje zaangażowanie w ta sprawę od początku wykazywało Bractwo Kurkowe, któremu 
zależało żeby reaktywować strzelnicę. Od pewnego momentu temat stoi w miejscu                      
i prosiłbym o informację na ten temat, może prowadzone były rozmowy w tej sprawie 
między Urzędem a Bractwem Kurkowym.       

 2. Sprawa dot. ul. Konopnickiej w Krobi. Wiem co to znaczy zły stan ulicy, ponieważ na 
Heimacie też tak było, ale dzięki działaniom samorządu jest o wiele lepiej. Prosiłbym aby na 
razie utwardzić, wyrównać ten teren ponieważ odcinek nie jest przejezdny. Ludzie mają 
pobudowane piękne płoty z cegły klinkierowej, lecz wyglądają one niezbyt ciekawie. Jeżeli 
byłoby możliwe chociaż wyrównać ten odcinek, ze względu na okres jesienno-zimowy. 
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      G. Skrobała : 1. Sprawa dot. zjazdu z remontowanej drogi nr 434 w kierunku drogi 
powiatowej, w kierunku Dębiny i dalej do Niepartu. Zjazd ten w jakiś sposób został 
zrobiony, załatany, myślę, że byle jak i z byle czego i dlatego też trwałość tego odcinka była 
krótka, ponieważ pojawiły się ogromne dziury. Kierowcy zgłaszają prośbę o to, żeby coś              
w tej sprawie zadziałać. Nie wiem do kogo ten odcinek należy do Powiatu, czy do ekipy, 
która remontuje drogę wojewódzką, lecz w zasadzie dziura ta jest już na odcinku drogi 
powiatowej. .    

      2. Kolejna sprawa dot. też tej drogi bliżej Niepartu, na poboczu leżą trzy znaki drogowe 
wyrwane z ziemi. Nie wiem czy jest efekt wandalizmu, czy służby powiatowe te znaki 
usunęły. Zwracam się z zapytaniem co z tymi znakami, czy ktoś się tym zainteresuje? 

    H. Urbański : Sprawa dot. ul. 30-lecia przy sklepie. Mieszkańcy zgłaszają, że przy dużych 
opadach deszczu prawdopodobnie kanalizacja lub studzienki są niedrożne i proszą                       
o interwencję.  

      E. Dopierała : 1. Interpelację w tej sprawie zgłaszałam w okresie letnim, a dot. nasadzeń 
wokół placu zabaw przy orliku, ponieważ jest tam goły teren i w okresie upałów nie ma 
gdzie się ukryć. Uzyskałem odpowiedź, że nasadzania będą wykonywane w okresie 
jesiennym. Koniec listopada, nic się nie dzieje i co dalej w tej sprawie. 

      2. Sprawa dot. ul. Nowej, która ma być realizowana ze Schetynówek. Czy zmieniły się 
zasady finansowania i czy będziemy wnioskowali o zmianę punktacji, aby mieć większe 
szanse na uzyskanie środków na to zadanie? 

      Ł. Kubiak : zapytanie dot. zimowego utrzymania dróg. Czy jesteśmy do zimy przygotowani, 
mam na myśli drogi powiatowe na terenie naszej gminy, wyłoniono wykonawcę w drodze 
przetargu na zimowe utrzymanie dróg. Z iloma osobami fizycznymi, rolnikami podpisano 
umowy na utrzymanie dróg na terenie naszej gminy w okresie zimowym? 

     M. Szpurka : 1. Ponawiam sprawę parku w Chwałkowie. Zagrożenie połamanych drzew 
nadal istnieje, proszę o skierowanie sprawy do ANR. 

     2. Sprawa pola przy świetlicy w Chwałkowie. Nieruchomość ta jest zarośnięta, nie 
użytkowana, proszę o interwencję w ANR. 

     3. Zgłaszałem już problem zwisających kabli na nieruchomości przy drodze nr 434                  
w Kierunku Ciołkowa. Właściciel nie może użytkować pola ze względu na istniejące 
zagrożenie, a telekomunikacją nadal się nie interesuje.  

     A. Miałkowski : przed paroma laty przejęliśmy aleję lipową w Pudliszkach, ta aleja była              
i jest nadal ogrodzona i niedostępna. Czy są jakieś plany, jakieś zamiary, jeżeli tak, to 
kiedy?  

     J. Gałęzewski : przy obwodnicy w tym najniższym punkcie przy drodze dojazdowej teren 
ten zaśmiecono, jadąc od Gostynia po prawej stronie, proszę o interwencję w tej sprawie. 

      I. Jóźwiak : czy byłoby możliwe wyznaczenie przejście dla pieszych na ul. Powstańców 
Wlkp. Na wysokości posesji nr 6, w której obecnie są dwa sklepy, na przeciw jest apteka, 
bank. Wydaje mi się, że byłoby to stosunkowo blisko przejścia, które jest bezpośrednio przy 
Rynku, ale tak to się praktycznie odbywa, że ludzie właśnie tutaj przechodzą. Gdyby 
komisja się nie zgodziła i chciała przejście zainstalować na tym dalszym odcinku, to 
wycofuje ten wniosek bo ludzie tak tam nie będą przechodzić, nie będą się cofali.      

 

      Ad. 6 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych                   
w okresie międzysesyjnym.  

      29.10. Posiedzenie  Komisji Oświaty i Spraw społecznych. Omówiono tematy : 1. wpływ 
utworzenia specjalnej strefy ekonomicznej i stosowania ulg dla przedsiębiorców na 
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powstanie nowych miejsc pracy, stan bezrobocia na terenie gminy i na dochody budżetowe 
od przedsiębiorców.  2. informacja dot. opieki pielęgniarsko-medycznej dzieci i młodzieży 
placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Krobia. 3. omówienie działalności 
gminnego Centrum Kultury i Rekreacji im. Jana z Domachowa Bzdęgi – oferta kulturalna, 
realizacja inwestycji, pozyskiwanie funduszy zewnętrznych na podstawie danych z 2011 
roku.  

      30.10. Udział w zebraniu z p. Mariuszem Duda ws. Organizacji święta 11 listopada, gry 
miejskiej dla młodzieży. 

     3.11. Udział w uroczystości 60-lecia Koła łowieckiego nr 20 „Łowca” w Krobi. 
     7.11. Towarzyszyłem grupie Francuzów goszczonych w naszej Gminie z tytułu 

przynależności do Śremskiej Unii Gospodarczej. Goście interesowali się głównie 
szkolnictwem i kulturą. 

     9.11. Udział w Powiatowym konkursie Historycznym w ZSPiG w Krobi zorganizowanym 
przez ZSPiG w Krobi oraz Stowarzyszenie Ziemia Krobska. 

     11.11. Udział radnych w obchodach Narodowego Dnia Niepodległości. 
     13.11. Uczestniczyłem w spotkaniu z zespołem wizytatorów ds. ewaluacji w Zespole Szkół 

Ogólnokształcących i Zawodowych w Krobi. Ewaluacja zewnętrzna jest elementem systemu 
nadzoru pedagogicznego. 

     15.11. Uczestniczyłem w Zaduszkach poetyckich zorganizowanych przez Bibliotekę 
Publiczną Miasta i gminy w Krobi. 

     17.11. Uczestniczyłem w otwarciu Wystaw i Fotografii wypraw górskich i eksploracji jaski 
n oraz prezentacji filmów górskich zorganizowanych przez Gminne Centrum Kultury                
i Rekreacji im. Jana z Domachowa Bzdęgi w Krobi oraz Stowarzyszenia  „Na szlaku”              
w Krobi.   

     Uczestniczyłem w spotkaniu Hodowców Gołębi w Gminy Krobia i Gminy Poniec 
zorganizowanym dla podsumowania sezonu lotów gołębi. 

     18.11. gminne Centrum Kultury i Rekreacji im. Jana z Domachowa Bzdęgi oraz ZSPiG           
w Krobi zaprosili na Eliminacje Gminne IX Powiatowego Konkursu Piosenki „Śpiewać 
każdy może”. 

     20.11. Posiedzenie komisji Rolnictwa Rozwoju Gminy ws. omówienia projektu budżetu na 
2013 rok. 

     21.11. Posiedzenie komisji oświaty i Spraw Społecznych. Omówiono tematy : 1. omówienie 
projektów uchwał na XXVIII sesję i wydanie opinii komisji. 2. rozpatrzenie projektu 
budżetu Gminy Krobia na rok 2013 i wydanie opinii komisji.  

     Posiedzenie Komisji rewizyjnej. Rozpatrzenie projektu budżetu Gminy Krobia na rok 2013 i 
wydanie opinii komisji. 

     27.11. radni brali udział w uroczystości wręczenia medali za 50-lecie pożycia małżeńskiego. 
     Posiedzenie wspólne komisji Rady Miejskiej. 1. spotkanie z dyrektorem MZWiKW                  

w Strzelcach Wielkich nt. przydomowych oczyszczalni ścieków, stanu przyłączy                        
do kanalizacji ściekowej oraz kształtowania się ceny za wodę.  

     Posiedzenie Komisji Budżetu ws. Wydania opinii do projektu uchwały dot. zmian budżetu          
i zmian w budżecie na 2012 rok. 2. omówienie projektów uchwał na XXVIII sesję.  

       
7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  
Sprawozdanie przedstawił Burmistrz, stanowi ono załącznik nr 1 do protokołu.  
E. Dopierała : czego miałaby dotyczyć współpraca z muzeum w Ochli oraz jak wypadła 
kontrola przeprowadzona przez inspektorów Urzędu Wojewódzkiego? 
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Burmistrz : muzeum w Ochli jest położone blisko Zielonej Góry, jest skansenem wsi 
lubuskiej, prowadzi działania na rzecz zachowania tradycji wsi. W związku z tym, że 
znaczna część tradycji wsi lubuskiej powiązana jest z tradycją Wielkopolski i znaczna część 
jej mieszkańców to Wielkopolanie, w tym także mieszkańcy naszej gminy podjęliśmy 
rozmowy odnośnie przybliżenia województwa lubuskiego do naszego regionu, tradycji 
związanej z biskupizną. Takie działania chcemy w tym obszarze prowadzić, w zakresie 
zespołów biskupińskich, centrum kultury oraz szeroko pojętej działalności kulturowej. Jedną 
z form współpracy będzie udział zespołu biskupiańskiego z Domachowa w festynie 
przedświątecznym w Ochli i jarmarku, który odbywa się w miesiącach letnich właśnie w 
tym muzeum. 
Odnośnie zaleceń pokontrolnych, to jeszcze nie ma, przeprowadzono czynności kontrolne, 
czekamy na zalecenia.   
G. Skrobała : odnośnie przemurowanego komina w Gogolewie, to czy rodzina zamieszkała 
w tym budynku wykupiła to mieszkanie?  
Burmistrz : mieszkanie nadal nie jest wykupione, konieczność przemurowania komina 
wynikała z zagrożenia bezpieczeństwa, zaczadzenia stąd musieliśmy podjąć działania 
interwencyjne.  
G. Skrobała : czy ona ma jakiś termin wyznaczony żeby wykupić? 
Burmistrz : termin wyznaczony upłynął, uchwała jest prawomocna i jeśli podejmie 
działania, propozycję wykupu to na podstawie tej samej uchwały możemy nadal rozpocząć 
procedurę sprzedaży.  
 

Ad. 8  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie :  
a) przyznania stypendiów Rady Miejskiej dla uczniów za wybitne osiągnięcie 
pozaszkolne.  
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej.  
Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych E. Dopierała : komisja obradowała 
w dniu 21.11.br nad wszystkimi uchwałami, które są w zakresie działania komisji na 
dzisiejszą sesję. Projekt uchwały w sprawie przyznania stypendiów komisja zaopiniowała 
pozytywnie. Złożono 12 wniosków za osiągnięcia w kulturze, w tym nie spełniały 
warunków  § 12 pkt 1 regulaminu, 15 wniosków w sporcie, w tym 1 odrzucono ponieważ 
dotyczył osiągnięć tego roku, 3 nie spełniały § 10 regulaminu, 1 zaopiniowano pozytywnie 
na podstawie § 21 regulaminu, stypendium to zostanie przyznane zarządzeniem burmistrza 
oraz 2 wnioski za osiągnięcie naukowe.   
Uchwałę Nr XXVIII/229/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 listopada 2012 r.                        
w sprawie przyznania stypendiów Rady Miejskiej dla uczniów za wybitne osiągnięcie 
pozaszkolne, przejęto jednomyślnie, głosowało14  radnych.  
 

b) zmiany Uchwały Nr XVII/122/2008 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 18 lutego                  
2008 r. w sprawie ustalenia wysokości diet radnych oraz zwrotu kosztów podróży 
służbowych. 
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy. 
Uchwałę Nr XXVIII/230/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 listopada 2012 r.                        
w sprawie zmiany Uchwały Nr XVII/122/2008 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 18 lutego                  
2008 r. w sprawie ustalenia wysokości diet radnych oraz zwrotu kosztów podróży 
służbowych; przyjęto jednomyślnie, głosowało14 radnych.  
 



 6

c)  wynagrodzenia Burmistrza Krobi.  
Projektu uchwały i uzasadnienie przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej.  
Uchwałę Nr XXVIII/231/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 listopada 2012 r.                       
w sprawie  wynagrodzenia Burmistrza Krobi;  przyjęto jednomyślnie, głosowało                          
14 radnych. 
 

d) uchwalenia „Programu współpracy Gminy Krobia z organizacjami pozarządowymi 
oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie na rok 2013. 
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnika WSS. 
Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych E. Dopierała : komisja obradowała 
w dniu 21.11.br i projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie.  
Uchwałę Nr XXVIII/232/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 listopada 2012 r.                      
w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Gminy Krobia z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 
pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2013; przyjęto jednomyślnie,  głosowało 14 
radnych. 
 

e) Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwi ązywania Problemów Alkoholowych                   
na 2013 rok. 
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnika WSS.  
Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych E. Dopierała : komisja obradowała 
w dniu 21.11.br i projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie z uwagą, należy zwrócić 
większy nacisk na promocję, zacieśnić współpracę z OPS i wprowadzić stałą rubrykę 
promocyjną do biuletynu samorządowego o działaniach podejmowanych w zakresie 
rozwiązywania problemów alkoholowych. Czy w programie zmieniono kwotę dot. zasad 
wynagradzania Komisji? 
Naczelnik WSS : zmiany kwot spowodowałyby zmiany projektu budżetu. 
Burmistrz : adekwatnie do tych kwot zaplanowano środki w projekcie budżetu za 2013 rok. 
Uchwałę Nr XXVIII/233/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 listopada 2012 r.                              
w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych                   
na 2013; przyjęto jednomyślnie,  głosowało 14 radnych. 
 

f) zmiany  Uchwały  Nr  XIV/96/2007  Rady Miejskiej  w  Krobi  z  dnia  29 listopada 
2007 r. w sprawie ustalenia liczby punktów sprzedaży napojów alkoholowych 
zawierających powyżej 4,5% alkoholu (z wyjątkiem piwa) przeznaczonych do spożycia 
poza miejscem sprzedaży jak i w miejscu sprzedaży oraz określenia zasad usytuowania 
miejsc sprzedaży napojów alkoholowych.   
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnika WSS. 
Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych E. Dopierała : komisja obradowała 
w dniu 21.11.br i projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie.  
Z. Nowacki : nie zgadzam się na sprzedaż napojów alkoholowych ze spożyciem w miejscu 
sprzedaży bezpośrednio przy Zakładach Opieki Zdrowotnej, kociołach i szkołach. 
Uchwałę Nr XXVIII/234/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 listopada 2012 r.                   
w sprawie  zmiany uchwały Nr XLIV/289/2002 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 23 kwietnia 
2002 r. w sprawie zmiany  Uchwały  Nr  XIV/96/2007  Rady Miejskiej  w  Krobi  z  dnia  
29 listopada 2007 r. w sprawie ustalenia liczby punktów sprzedaży napojów alkoholowych 
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zawierających powyżej 4,5% alkoholu (z wyjątkiem piwa) przeznaczonych do spożycia 
poza miejscem sprzedaży jak i w miejscu sprzedaży oraz określenia zasad usytuowania 
miejsc sprzedaży napojów; przyjęto większością głosów, 12 za, 1 wstrzymujący                               
(A. Miałkowski), 1 przeciwny (Z. Nowacki),  głosowało 14 radnych. 
 

g) zmiany Uchwały Nr XXXII/269/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 marca                      
2009 r. w sprawie regulaminu  określającego wysokość oraz szczegółowe warunki 
przyznawania nauczycielom dodatków motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki 
pracy oraz niektóre inne składniki wynagrodzenia a także wysokość nauczycielskiego 
dodatku mieszkaniowego, oraz szczegółowe zasady jego przyznawania i wypłacania.   
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnika WSS. 
Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych E. Dopierała : komisja obradowała w dniu 
21.11.br i projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie.  
Uchwałę Nr XXVIII/235/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 listopada 2012 r.                          
w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXII/269/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 marca 
2009 r. w sprawie regulaminu  określającego wysokość oraz szczegółowe warunki 
przyznawania nauczycielom dodatków motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy 
oraz niektóre inne składniki wynagrodzenia a także wysokość nauczycielskiego dodatku 
mieszkaniowego, oraz szczegółowe zasady jego przyznawania i wypłacania; przyjęto 
jednomyślnie,  głosowało 14 radnych. 
 

h) zmiany Uchwały Nr IX/53/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 16 maja 2011 r.                
w sprawie ustalenia wysokości opłat za świadczenia udzielane przez publiczne 
przedszkola i punkty przedszkolne prowadzone przez gminę Krobia. 
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnika WSS. 
Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych E. Dopierała : komisja obradowała w dniu 
21.11.br i projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie.  
Uchwałę Nr XXVIII/236/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 listopada 2012 r.                       
w sprawie  wyrażania zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej położonej                          
w Domachowie; przyjęto jednomyślnie,  głosowało 14 radnych. 
 

i) obniżenia średniej ceny skupu żyta za 1 dt przyjmowanej jako podstawę obliczenia 
podatku rolnego.  
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy. 
Salę obrad opuścił radny L. Bem. 
Przewodniczący Rady : wpłynęła również pozytywna opinia Izb Rolniczych dot. projektu 
uchwały.  
Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy Ł. Kubiak : komisja obradowała w dniu 
dzisiejszym i projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie.  
Uchwałę Nr XXVIII/237/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 listopada 2012 r.                        
w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta za 1 dt przyjmowanej jako podstawę 
obliczenia podatku rolnego; przyjęto jednomyślnie,  głosowało 13 radnych. 
 

j)  zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Krobia na rok 2012. 
Skarbnik Gminy przedstawił Projekt uchwały i uzasadnienie. 
Na salę obrad przybyli radni K. Perdon i L. Bem.  
Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem : komisja obradowała w dniu 27.11.br i projekt 
uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.   
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Uchwałę Nr XXVIII/238/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 listopada 2012 r.                
w sprawie  zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Krobia na rok 2012; przyjęto 
jednomyślnie,  głosowało 15 radnych. 
 

9. Informacja o stanie  realizacji   zadań   oświatowych   za   rok   szkolny   2011/2012 
jednostek  oświatowych  Gminy  Krobia. Informacje przedstawili Naczelnik WSS oraz 
dyrektorzy jednostek oświatowych, stanowi ona załączniki nr 2 do  protokołu.  
 

Ad. 10  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.    
Burmistrz : odnośnie kwestii strzelnicy, zaawansowania jej budowy, to wykonano prace 
ziemne, trwają uzgodnienia z bractwem Kurkowym, które jest zainteresowane w przyszłości 
zarządzaniem obiektem. Została przez nich założona dokumentacja dot. części budynku 
związana ze stanowiskami strzeleckimi. Temat ten będzie realizowany, natomiast kwestia 
czasu jego realizacji zależna będzie od środków finansowych i sposobu zarządzania tej 
inwestycji w przyszłości.    
Te ulice w Krobi ale także w innych miejscowościach, które są nie utwardzone, przy 
których mieszkają mieszkańcy sukcesywnie, w miarę możliwości i potrzeb są utwardzane. 
Także w kontekście ul. Konopnickiej będzie to realizowane. Rzeczywiście problem dróg nie 
utwardzonych jest spory i będziemy dążyć aby te wszystkie drogi i ulice zostały utwardzone 
w przyszłości. 
Sprawa, którą zgłaszała radna G. Skrobała dot. skrzyżowania z droga wojewódzką to 
wykonywane prace,  działania związane są z tym, że droga 434 jest obecnie placem budowy 
i taki charakter ona ma z dopuszczoną możliwością przemieszczania się drogą powiatową. 
Przekażemy tą interpelację dalej do zarządców tych dróg. 
Również kwestia znaków drogowych przekazana zostanie do PZD w Gostyniu. 
Odpowiadając na interpelację radnego H. Urbańskiego, to wszystkie kwestie związane                  
z niedrożnością kanalizacji deszczowej interwencje będą podejmowanie i awarie zostaną 
usuwane. 
Odpowiadając na interpelację radnej E. Dopierała, to środki finansowe na dalsze prace 
związane z nasadzeniami wokół placu zabaw w pobliżu orlika są zaplanowane w budżecie 
na rok 2013. 
Odnośnie NPPDL to zagrożenie w tym momencie istnieje, zwiększenie udziału 
dofinansowania, i zmniejszenie środków finansowych na pewno wpływie na ilość 
wniosków, którym dofinansowanie zostanie przyznane.  
W kwestii zimowego utrzymania dróg obecnie jesteśmy po rozstrzygnięciu części przetargu, 
pozostałą należało unieważnić i powtórzyć. Natomiast w kwestii zawartych umów z 
rolnikami odpowiem w formie pisemnej. 
Odpowiadając na interpelację radnego M. Szpurka, to ponowimy interwencję do 
właściwych podmiotów ANR i  
 Odpowiadając na interpelację radnego A. Miałkowskiego dot. alei lipowej, to rzeczywiście 
jest to już własnością Gminy, nie były podejmowane działania w zakresie udostępnienia, 
czy jej przeznaczenia. Warto na pewno temu tematowi przyjrzeć. Prowadzone  były  
rozmowy z przedstawicielami Heinz na temat zagospodarowania i utrzymania alei, które 
zakończyły się niepowodzeniem. Będziemy własnymi siłami i środkami podejmować 
działania w tym temacie. 
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Odpowiadając na interpelację dot. terenu przy obwodnicy, to jest to obszar WZDW                      
i zwrócimy się do zarządcy tej drogi w zakresie wykorzystanie i odpowiedniego 
oznakowania, natomiast w kwestii śmieci podejmiemy odpowiednie działania.   
Interpelację dot. przejścia dla pieszych  na ul. Powstańców Wlkp. przekażemy do Komisji 
Bezpieczeństwa.    
 

Ad. 11  Wolne głosy i wnioski.   
E. Dopierała : składałam interpelację dot. cmentarza żydowskiego w Krobi. Uważam, że 
należałoby oznaczyć ten teren, tym bardziej że takie są też zalecenia Konserwatora 
Zabytków, a obowiązek opieki nad tymi cmentarzami spoczywa na samorządzie. 
Pytanie kieruję do dyrektorów szkół, czy nasze szkoły przystąpiły do programu „Zdrowa 
żywność”. 
K. Perdon : czy jak będziecie się Państwo zwracać do zarządcy drogi wojewódzkiej, czy nie 
można by dokonać bezpiecznego oświetlania wysepek na odcinku remontowej drogi 434. 
Być może jest to tylko kwestia podłączenia, nie wiem czy prawo na to nie zezwala, bo jeśli 
byłby zamontowany taki znak jaki jest to mogłoby to już funkcjonować.  
G. Skrobała : odnośnie zimowego utrzymania dróg, ponieważ odśnieżanie zwykle kończy 
się na wysokości cmentarza w Nieparcie, a wiemy, że granica miejscowości Niepart jak                  
i gminy Krobia kończy się w połowie drogi pomiędzy Nieprtem a Gostkowem. Bardzo 
prosiłabym, aby ta firma, która będzie odśnieżać, żeby na to zwrócić uwagę. 
Z. Nowacki : co z drogą w Ciołkowie, jest to droga powiatowa, czy są jakieś ustalenia 
odnośnie jej naprawy, ponieważ firma wiatrowa już kończy inwestycję, a droga jest 
rozjechana, wymaga nowej nawierzchni?  
Ł. Kubiak : w imieniu Rady Sołeckiej i pań KGW oraz mieszkańców chciałem podziękować 
grupie remontowo-budowlanej przy Urzędzie za zagospodarowanie terenu wokół świetlicy                   
w Żychlewie. Kostka brukowa zakupiona została w ramach funduszu sołeckiego,                          
a wykonanie było w gestii pracowników tej grupy.  
I. Jóźwiak : niektóre ulice w naszym mieście, tam gdzie nie było kanalizacji, nie uzyskały 
nawierzchni. W ulicy Powst. Wlkp. idąc od Rynku dziury są tak duże, że nie uda się przejść 
nie będąc opryskanym.  
Pan Popielas : chciałbym uzyskać informację nt. mieszkania w Posadowie, za ile było 
wyremontowane i za ile sprzedane i czy będzie przetarg?   
Burmistrz : o upamiętnieniu miejsca po byłym cmentarzu pamiętamy, rozumiem, że jest to 
ponowienie aby najszybciej to realizować.             
Dyrektorzy szkół : w ZSPiG w Starej Krobi  program jest realizowany, natomiast w Krobi                  
i Pudliszkach nie przystąpiono. 
Burmistrz : odnośnie bezpieczeństwa na drodze 434, nie zakończenia tej inwestycji przed 
okresem zimowym spotkałem się z dyrektorem WZDW w Poznaniu, który zapewniał, że do 
końca listopada wszystkie elementy poprawiające bezpieczeństwo mają zostać 
zamontowane.  
Prośba do radnych i sołtysów aby w okresie zimy  na bieżąco zgłaszać sytuacje, które 
stwarzają niebezpieczeństwo, zagrożenie, aby interweniować. 
Odnośnie drogi powiatowej, to zgodnie z ustaleniami inwestora po zakończeniu remontu 
drogi te mają zostać przywrócone do stanu poprzedniego, ta inwestycja cały czas trwa. 
Jednym z najbardziej kapitałochłonnym zadań samorządu gminnego to jest utrzymanie dróg. 
Określone środki finansowe w budżecie trzeba na tan cel przeznaczyć. Nie jesteśmy                  
w stanie zrealizować wszystkich zadań jednocześnie. Nie jesteśmy w stanie wykonać 
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wszystkich dróg, chodników tak gdzie są potrzebne, wymienić kanalizacji deszczowej                  
i wyprofilować wszystkich dróg, które by tego wymagały. Wynika to z kondycji finansowej 
samorządu Gminy Krobia. Będą Państwo dzielić ten budżet na określone zadania, szereg 
przedsięwzięć kapitałochłonnych. Zdaję sobie sprawę, że mieszkańcy mają uwagi np. do 
stanu chodników, lecz nie jesteśmy w stanie wykonać wszystko w jednym czasie.  
Odnośnie kwestii sprzedaży mieszkania komunalnego w miejscowości Posadowo, nie mam 
tutaj konkretnej kwoty za którą zostało wyremontowane mieszkanie, nie pamiętam taż 
wyceny tego mieszkania, natomiast sprzedaż następuje na podstawie decyzji Rady Miejskiej 
w Krobi, która podjęła decyzję o sprzedaży.    
 
Ad. 12 Zakończenie obrad  sesji. 
Przewodniczący Rady Miejskiej: dziękuję wszystkim osobom, które sesję przygotowały, 
dziękuję wszystkim za przybycie i zamykam XXVIII sesję Rady Miejskiej w Krobi. 
     
   Protokół sporządziła :                                                  
       Aurelia Sikorska    
 
 
 
 
 
 


